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OBČINA SVETI TOMAŽ 

OBČINSKI SVET 

Sveti Tomaž 37 

2258 Sveti Tomaž 

 

Številka: 032-0001/2024 

Datum:   02. 7. 2024 

 

Z A P I S N I K 

 

13. redne seje Občinskega sveta Občine Sveti Tomaž, ki je bila v torek, 2. 7. 2024, ob 18. uri 

v prostorih kulturnega doma Sveti Tomaž, Sveti Tomaž 44, 2258 Sveti Tomaž. 

 

Župan Mirko Cvetko (v nadaljevanju župan), je uvodoma pozdravil vse prisotne. Po uvodnem 

pozdravu je ugotovil, da je seja sklepčna. Prisotnih je bilo sedem svetnikov. Manjkal je Ivan 

Grašič. 

Seje so se udeležili: predstavnik Policijske postaje Ormož Darko Zamuda, ravnateljica OŠ 

Sveti Tomaž Irma Murad in predstavnik iz skupne Občinske uprave Boštjan Najžar. 

Seje se je udeležila direktorica občinske uprave Zinka Hartman.  

 

Župan je predlagal razpravo o zapisniku prejšnje seje.  

Lea Majcen Bratuša je dejala, da je zaznala na začetku ene minimalne spremembe, vendar 

pomembne. Ko smo govorili o celostni podpori otrok v vrtcu nismo govorili o socialnem 

pedagogu, ampak o specialnem pedagogu.   

Potem pa na strani 15 ni ravno prepričana, da je omenila, da je to res, kar se tiče tistega 

neformalnega sestanka. Ona težko razume, da se lahko o taki pomembni stvari debatira na 

neformalnem sestanku.  

Druga stvar, ki pa jo še zanima, pa je sklep številka 124.  

Takrat se je glasovalo, zanima me, če so bili na ta način res vsi seznanjeni, torej, da se 

ugodi želji. Če so oblikovali sklep na ta način, da se ugodi želji.  Sklep, ki je predan dalje je 

jasno zaveden, da se ugodi želji z imenom in priimkom.  

Direktorica je dejala, da se razume, za kaj gre. 

Lea Majcen Bratuša je odgovorila, da vsi vedo za kaj gre, že takrat je omenila, da se ji zdi, 

da takšno oblikovanje sklepa na osnovi tega, kar so razpravljali ni najbolj na mestu. Ne ve, 

če se lahko pogovarjajo o tem in kot Občina ugodijo želji, ampak morajo imeti za to neke 

osnovne razloge. 

Župan je na to odgovoril, da se glede koncesij ne bi rad ponavljal. Lea je dejala, da ona tudi 

ne. Župan je nadaljeval in dejal, da je pristojnost glede podeljevanja koncesij izključno v 

rokah Občine in ne smejo tega mešati. Lea Majcen Bratuša je odgovorila, da ne meša tega, 

ampak ne ve, če lahko oblikujemo sklep v smislu, da ugodijo želji, samo to, nič drugega. Vse 

ostalo razume. 

Župan je odgovoril, da so tako zapisali. 

Lea Majcen Bratuša se je zahvalila. 

Župana je zanimalo, če je še kakšna druga pripomba in nadaljeval, da predlaga, če ni več 

pripomb, da zapisnik s pripombo sprejmejo. 

 

Nato je predlagal je glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet 

naslednji 
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SKLEP št. 128 

 

1. 

Potrdi se zapisnik 12. redne seje s podanimi pripombami in s poročilom o izvršitvi sklepov, ki 

je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/1 

 

Župan je za 13. redno sejo predlagal naslednji 

 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 12. redne seje občinskega sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Informacije o trendih varnostnih pojavov na območju Občine Sveti Tomaž za leto 

2023 

3. Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični 

poselitvi za del parcele 543/1 v k. o. 281 Rakovci 

4. Določitev cene za kombinirani oddelek  v vrtcu Sveti Tomaž 

5. Odlok o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2024-hiter postopek 
6. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za prodajo solastniškega deleža ¼ na parc. 

1356, 690/1, 692, 693, 694, 695/1, 695/2, 696/2, 696/3, 697, 698, 699/3, 707, 1302 

vse k.o. Trnovci. 

7. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe brezplačnem prenosu zemljišča za dosego 

javne koristi za parc. 247/42 v k. o. Koračice 

8. Imenovanje članov v svet zavoda Pokrajinski muzej Ptuj Ormož  

9. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

10. Razno 

 

 

Ad/1 

 

Župan je pojasnil, da preden potrdijo točke dnevnega reda morajo še razjasniti in odločiti 

glede dveh sprememb. Pri četrti točki, bi spremenili besedilo, ki se v tem gradivu glasi 

Določitev cene za kombinirani oddelek v vrtcu Sveti Tomaž. Pravilna dikcija bi bila določitev 

cen oskrbnin v vrtcu Sveti Tomaž.  

Nato je dal pobudo za razpravo. Ker ni bilo razprave je župan predlagal glasovanje. 

Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

 

SKLEP št. 129 

 

Točka 4 se glasi: Določitev cen oskrbnin v Vrtcu Sveti Tomaž.  

 

 

Župan je nadaljeval, da se glede 5. točke dnevnega reda »Odloka o uporabi sredstev 

proračunske rezerve za leto 2024«, morajo svetniki opredeliti glede hitrega postopka.    
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Nato je dal pobudo za razpravo. Ker ni bilo razprave je župan predlagal glasovanje. 

Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 130 

 

Odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve za leto 2024, se obravnava po hitrem 

postopku.  

 

 

Župan je dal v razpravo dnevni red.  

Ker ni bilo razprave je župan predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov, soglasno 

je bil sprejet naslednji  

 

dnevni red  

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 12. redne seje občinskega sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Informacije o trendih varnostnih pojavov na območju Občine Sveti Tomaž za leto 

2023 

3. Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi za del parcele 543/1 v k. o. 281 Rakovci 

4. Določitev cen oskrbnin v vrtcu Sveti Tomaž 

5. Odlok o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2024-hiter postopek 

6. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za prodajo solastniškega deleža ¼ na 

parc.1356, 690/1, 692, 693, 694, 695/1, 695/2, 696/2, 696/3, 697, 698, 699/3, 

707,1302 vse k.o. Trnovci.  

7. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe brezplačnem prenosu zemljišča za 

dosego javne koristi za parc. 247/42 v k. o. Koračice 

8. Imenovanje članov v svet zavoda Pokrajinski muzej Ptuj Ormož  

9. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

10. Razno 

 

 

Ad/2 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka Informacija o trendih varnostnih pojavov na območju 

Občine Sveti Tomaž za leto 2023. Besedo je predal g. Darku Zamuda.  

 

V uvodu je Darko Zamuda povedal, da imajo vsi prisotni njihovo gradivo.  

Na področju kriminalitete je zapis, da smo pri vas lani obravnavali 9 kaznivih dejanj. Se pravi, 

da gre za zmanjšanje. Na področju javnega reda in miru ter cestnega prometa in  

ugotovljenih prekrškov je bilo v lanskem letu prisotno zmanjšanje. Povečala pa se je  

kriminaliteta na vašem območju.  

Na vašem območju je bilo  obravnavanih 9 kaznivih dejanj, v policijski postaji pa je bilo 152 

primerov kaznivih dejanj.  

Kar se tiče javnega reda in miru, je bilo na Policijski postaji obravnavanih 244 kršitev po vseh 

segmentih javnega miru. Tukaj velja torej zakon o javnem redu in miru, v okviru tega je bilo 

pri vas 7 primerov, veliko manj kot je bilo v letu 2022, ko je bilo 29 primerov. Pri vas je javni 

red in mir zagotovljen, saj se te kršitve ne dogajajo v velikem obsegu. Kar se tiče prometne 

varnosti na območju Svetega Tomaža je bilo obravnavanih 11 prometnih nesreč, kar je manj 
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kot je bilo leto prej. Za skupno primerjavo na celem območju Upravne enote Ormož je bilo 

obravnavanih 78 prometnih nesreč. Se pravi znotraj tega, kar se je zgodilo pri vas je bila ena 

prometna nesreča s hudo telesno poškodbo, tri prometne nesreče z lažjimi poškodbami, 

ostalo pa je materialna škoda. Na celem območju  PP je bilo približno 2300 prometnih 

nesreč,  12% ljudi, ki so jih povzročili pa je bilo pod vplivom alkohola. To se ne sliši kot velika 

številka, ampak mi, ki te stvari spremljamo na večletnih ravneh vidimo v tem problem. Na 

nacionalni ravni velja, da je problem,  če je več kot 9% alkoholiziranih v prometnih nesrečah.  

Delamo na tem, da bi se ta problematika zajezila. Policija naredi nek svoj delež, za ostalo pa 

so potem v končni fazi zadolžene tudi druge institucije in civilna družba, da se te stvari 

nekoliko izboljšajo. 

Izboljšujejo se, ampak trenutno stanje je pri nas takšno, kot je povedal, torej 12% 

alkoholiziranih je kar nekaj, če se pogovarjamo o številkah je to pri nas 10 ali pa 12 ljudi od 

vseh teh 78 prometnih nesreč.  

Na celem območju Upravne enote Ormož je bilo obravnavanih 1312 raznoraznih kršitev na 

področju prometne varnosti.  V Občini Sveti Tomaž je bilo 117 kršitev. Znotraj tega je bilo 

izrečenih 5 opozoril, 41 plačilnih nalogov, obdolžilnih predlogov je bilo 11 in 15 elektronskih 

plačilnih nalogov.  

Na koncu je dodal, da bo pojasnil kakršna koli vprašanja. 

 

Župan se je zahvalil in predlagal razpravo. 

g. Mirka Lovreca je zanimala druga točka in sicer javni red in mir oziroma Uredba o 

odpadkih, kjer sta bili dve kršitvi. Za kaj gre tukaj, če bi mogoče lahko bolj natančno 

povedali? Gospod Darko mu je odgovoril, da ne ve natančno za kaj gre. Po vsej verjetnosti je 

šlo za odlaganje odpadkov. Konkretnih primerov pa z našega območja ne pozna.  

g. Mirka Lovreca je še zanimalo, če se po navadi kršitelj najde ali je to zgolj prijava?  

g. Darko mu je odgovoril, da če je zavedena kot kršitev potem je bila prijava in tudi najden 

storilec. Se pravi trije v letu 2022, dva v letu 2023, več ali manj gre tu za stvari, ko je mogoče 

kdo koga prijavil ali pa tudi ne. Lahko gre za divja odlagališča kot taka, znotraj tega se najde 

odgovornost nekoga, ki je to odložil.  

 

Po razpravi je župan predlagal glasovanje o Informaciji o trendih varnostnih pojavov na 

območju Občine Sveti Tomaž za leto 2023. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 131 

 

Občinski svet se seznani z Informacijo o trendih varnostnih pojavov na  območju občine Sveti 

Tomaž za leto 2023, ki je sestavni del tega sklepa.  

  

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/3 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka: Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega 

stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za del parcele 543/1 v k. o. 281 Rakovci. Besedo 

je predal Boštjanu Najžarju.  

 

V uvodu je Boštjan pojasnil, da postopek poteka po Zakonu urejanja prostora (ZUreP-3), 

določen pa je od 134 do 140. člena pri čemer pa 135. člen določa kako se oblikuje oziroma 
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preoblikuje ali pa poveča obseg stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi to je tam, kjer je 

oznaka A v gradivu.  Velikost stavbnega zemljišča se lahko poveča največ za 20%, vendar 

ne več kot 600 m2 glede na izvorno območje, ki ga imate označenega v grafiki z oranžno 

barvo. Pobudnik je priložil obrazec lokacijske preveritve, ki je bil skladen z veljavno 

zakonodajo. Pobuda se nanaša na širitev oziroma povečanje stavbnega zemljišča za skoraj 

20% oziroma za 547 m2, pri čemer gre za spremembo iz kmetijskih v stavbna zemljišča. 

Tukaj gre za odprti prostor, za kombinacijo kmetijskih zemljišč, gozdnih zemljišč ter 

posamične poselitve. Izvorno območje obsega 2.750 m2 in kot vidite na tem več ni možno 

graditi, zato je bila dana pobuda za gradnjo za mladega prevzemnika stanovanjske hiše. 

Novo območje posamične poselitve pa bo tako v površini 3.297 m2. Za to širitev se potem 

tudi uporabljajo prostorsko izvedeni pogoji, ki so v občinskem prostorskem načrtu. Ti veljajo 

za enoto urejanje prostora ST1. V postopku so bili zaprošeni nosilci urejanja prostora, da so 

podali svoja mnenja. Vsa mnenja so pozitivna,  izdelano pa je bilo tudi geomehansko 

poročilo na zahtevo Direkcije Republike Slovenije za vode. Od 10. do 26. junija 2024 je 

potekala tudi javna razgrnitev, ki je potekala na spletni strani občine  in na oglasni deski 

Občine. V tem času pripomb na gradivo ni bilo. Pridobljena mnenja nosilcev prostora so 

pozitivna zato se lokacijska preveritev predlaga za potrditev.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet 

naslednji 

 

SKLEP št. 132 

o lokacijski preveritvi za del parcele številka 543/1 k.o. Rakovci 
 
 

1. člen 
 
Občinski svet Sveti Tomaž je sprejel Elaborat lokacijske preveritve za določitev obsega 
stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za del parcele 543/1 v k.o. 281 – Rakovci, ki ga 
je pod številko LP 1/24 (datum izdelave: marec 2024) izdelal ZEU družba za načrtovanje in 
inženiring d.o.o., Ulica Staneta Rozmana 5, 9000 Murska Sobota.  
Identifikacijska številka prostorskega akta v zbirki prostorskih aktov je 4108. 
 

2. člen 
 
Sestavni del tega sklepa je grafični prikaz območja lokacijske preveritve na izseku iz 
občinskega prostorskega načrta. 
 

3. člen 
 
Ta sklep velja naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Sveti Tomaž. 

 
 
 

 

Ad/4 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi določitvijo cen oskrbnin v vrtcu Sveti Tomaž. 
Najprej je predal besedo ravnateljici Irmi Murad. 
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V uvodu je ravnateljica pojasnila, da je bila zadnja podražitev 1. 7. 2023. Vzrok zakaj imate 

pred seboj predlog za podražitev je na eni strani določitev cene kombiniranega oddelka in na 

drugi strani povečanje stroškov dela.  

Sama metodologija oblikovanja cen temelji na treh segmentih in sicer: stroškov dela 

zaposlenih; stroškov materiala in storitev in pa stroškov živil za otroke. Predlog nove cene 

temelji na povečanju stroškov dela, ostala dva segmenta (strošek materiala in storitev ter 

stroški živil) ostajajo na določitvi, ki je bila podana 1. 7. 2023. Za normalno delovanje vrtca, 

ker je to strošek dela na katerega nimamo vpliva je v bistvu dvig cene nujen. Nova cena bi 

veljala s 1. 9. 2024.  V tabeli smo vam podali stroške dela na mesečni ravni, ki znašajo 

povprečno 31.000,00 EUR.  

Predlog nove cene za prvo starostno obdobje je 665,10 EUR; sedanja veljavna pa 618,52 

EUR. To pomeni, da je dvig 7,53%, ali v vrednosti 46,58 EUR.  

Za drugo starostno obdobje, kjer imamo dva oddelka je sedanja cena 436,97 EUR, nov 

predlog je 502,77 EUR oziroma dvig cene za 15,06%, v vrednosti 65,80 EUR.  

Tretja cena za kombinirani oddelek je predlagana 562,08 EUR, primerjave nimamo, ker v 

zadnji določitvi nismo imeli kombiniranega oddelka.  

V prvem starostnem obdobju predstavlja strošek dela 87% cene; v drugem starostnem 

obdobju 84% cene, pri kombiniranem pa 85% cene. To je seveda odvisno od strukture 

delavcev, ki v teh oddelkih delajo. 

Ravnateljica je razdelila tudi gradivo, kjer je narejena primerjava cen med občinami in kakšen 

je učinek te nove podražitve glede na delež plačila po vpisanih otrocih po odločbah, ki sedaj 

veljajo.  

Vsi ti predlogi so narejeni na prvi postavki stroškov dela; na realnih postavkah; vedno 

dostopni vsakomur.  Upam, da boste razumeli, da brez tega dviga žal ne gre, za normalno 

delovanje vrtca je to nujno potrebno.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

Lea Majcen Bratuša je dejala, da razume na kakšen način se stvari obračunavajo in temu 

nimamo kaj dosti za dodati, se pa sprašujem kam bo to vodilo in me zelo skrbi. Tudi če ni 

videti pri določenih stopnjah mogoče veliko, jaz verjamem, da je za vsakega od nas veliko 

glede na razmerje, ki ga plačujemo. Ko sem prejela to gradivo sem imela v mislih ta del, da 

gremo iz 5 oddelkov na 4 oddelke. Če tako gledamo bodo oddelki večji, bolj polni, po drugi 

strani vemo, kaj to pomeni, lahko tudi, da je težje delati, mogoče tudi nimajo vsi nenazadnje 

na koncu vsega tega ali pa kar bi jim pripadalo, če bi bili oddelki manjši, zato me ta del sedaj 

preseneča. Zahvali se za primerjavo med vrtci. Nekaj občin ima subvencije za starše. Cene 

so veljavne cene po ceniku, ampak starši plačujejo na osnovi subvencije, ki jo določa občina 

bistveno manj.  Če se ne motim, se je v sosednjih občinah povečala subvencija, ko je prišlo 

do podražitve. Glede na to, da ves čas govorimo o tem, da bi bili prijazni mladim, kaj pa 

lahko vseeno kot občina za mlade družine naredimo? Potrjevati v nedogled, brez da se 

začnemo spraševati mogoče kaj pa lahko, če lahko in če nam to proračun omogoča. Mogoče 

je to vprašanje bolj za ostale svetnike, kaj menite o vsem tem? 

Župan je odgovoril in obrazložil kaj so subvencije. Dejal je, da subvencij ne določa občina. 

Te, ki bi vi želeli, da se uvedejo ja, ampak te subvencije, ki so tukaj navedene pa ne določa 

občina. 

 

Lea je dodala, da seveda ne in so ji te stvari zelo jasne. Gre se za subvencije, ki jih pa 

določene občine sprejmejo na račun tega, da so cene vrtcev do staršev prijaznejše. 

   

Ravnateljica je odgovorila, da je manjši vpis in je nesmiselnost oblikovanja pet oddelkov, kot 

je že zadnjič razložila in bi to pomenilo še dodatne in višje cene. Tega se je potrebno 
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zavedati. Imajo pa še vedno, čeprav sta že vmes bila dva vpisa, prostor. Nimamo povsod 

zapolnjenih oddelkov. Pri prvem starostnem obdobju, ki vas verjetno najbolj skrbi, ker so 

manjši, kar nekaj otrok pride v drugi polovici vrtčevskega leta od marca naprej, tako da jih je 

sedaj manj. Prijavili smo se na razpis za pripravniško mesto in neformalno imamo odgovor, 

da je sprejeto. Tako, da tudi to doprinese kvaliteti dela v skupini, to pa ne vpliva nikakor na 

stroške dela zaposlenih saj gre za pripravniško mesto.  

 

Mirko Lovrec je dejal, da vidimo, da se draži cena dela. To je dejstvo. Nedavno nazaj sem po 

radiju poslušal župana, ki je utemeljeval ceno dela, da so zaposlene izkušene vzgojiteljice z 

določenimi plačilnimi razredi, napredovanji in tako je. Na žalost ne moremo imeti vedno 

vzgojiteljic, ki so na začetku kariere in so tudi take, ki gredo proti koncu oziroma so na 

plačilni listi malo višje. Bojim pa se tega, saj vidimo da se na terenu pojavlja pravi bum glede 

avtobusnih prevozov za osnovne šole. Cene so skočile nenormalno v nebo. Ene osnovne 

šole delajo po svoje oziroma ubirajo poti, da se držijo javnih prevozov, kjer je to pač možno. 

Bojim se, da se ta zgodba ne bi preselila mogoče v vrtce pa ne po krivdi ravnateljice in 

zaposlenih, ampak po sili razmer, ki so v Sloveniji take kakršne so. Predvsem občine kot je 

naša, torej manjše si težko privoščijo kakršnokoli subvencijo, čeprav bi bila dobrodošla. Za 

enkrat je še sreča v nesreči, da je dvig cene samo zaradi delovne sile, da še ni zaradi 

storitve in hrane. Razumem pa, da je težko za starše. Na žalost je tako in upam, da se ne 

bomo na podlagi teh cen, ki se dogajajo v Sloveniji, obračali v stare čase, ko smo otroci šli 

samo v malo šolo. Po eni strani tisto ni bilo slabo, po drugi strani pa je seveda to za 

socializacijo otroka, za napredek sigurno boljše.  

 

Lea Majcen Bratuša je dodala, da gre trend v to smer in to je velika škoda, kar se opaža tudi 

na terenu. Marsikdo si tega ne more privoščiti in otroci so za marsikaj prikrajšani. Res so 

plusi in minusi, ampak sploh pri otrocih, ki imajo težave so večja odstopanja, zato ker v 

domačem okolju ne zmorejo narediti tega, kar lahko naredi vrtec.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet 

naslednji 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 133 

o določitvi cene programa predšolske vzgoje in otroškega varstva v Osnovni šoli 
Tomaž 

 
1. 
 

Cena programa predšolske vzgoje in varstva v Osnovni šoli Sveti Tomaž, enota vrtec, 
mesečno po otroku znaša:   
- v oddelku za prvo starostno obdobje                                       665,10 EUR. 
- v oddelku za drugo starostno obdobje                                     502,77 EUR.  
- v kombiniranem oddelku                                                          562,08 EUR. 

 
2. 
 

Za dneve odsotnosti otroka v primeru bolezni, se staršem višina plačila zniža za stroške 
neporabljenih živil. Strošek živil na otroka znaša 1,90 eur na dan.  
V primeru daljše odsotnosti otroka zaradi bolezni velja sklep o znižanju plačil staršev za 
programe  vrtcev (Uradno glasilo občine Sveti Tomaž,  št. 6/2019). 
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3. 
 

Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati Sklep o določitvi cene programa predšolske vzgoje 
in otroškega varstva v Osnovni šoli Tomaž (Uradno glasilo občine Sveti Tomaž št. 12/2023). 
 

4. 
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž, 
uporablja pa se od 01.09.2024 dalje. 
 

Ad/5 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi z odlokom o porabi sredstev proračunske 
rezerve v letu 2024. 
Nato je predal besedo direktorici Zinki Hartman. 

 

Dne 3.6.2024 smo imeli pri nas obilno deževje. Poškodovalo se je ogromno cest, zaradi 

česar moramo zagotoviti dodatna sredstva za sanacijo le – teh in sicer predlagamo 

10.000,00 EUR. Škoda pa je dosti večja. 

Župan je dodal, da računamo na posluh še s strani države. Ovrednotili smo vsa dela, ki so 

bila narejena, pa tudi tista, ki bi morala biti, pa še niso, tako na javnih poteh, kot na lokalkah. 

Glede na sredstva, ki jih imamo v proračunu nam že sedaj vse teče preko. Tako, da res ne 

vem, kako bomo zadevo lahko pokrivali, narejena pa morajo biti, saj tam kjer so jarki 

zasipani in prepusti zamašeni, kjer je cesto odneslo, je treba nekaj narediti in druge variante 

ni, kot da gremo in saniramo tisto, kar je najbolj potrebno.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Župan je predlagal glasovanje o odloku v fazi osnutka. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 134 

 

 
 

1. 
 

Osnutek odloka o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2024, je primerna podlaga za 
nadaljnjo obravnavo.  
 

2. 
Ta sklep velja takoj.  

 
 
 

 

Župan je po razpravi v drugi fazi odloka predlagal glasovanje o odloku. Glasovalo je sedem 

svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 135 

 



9 | S t r a n  

 

 

1. 
 

Sprejme se  Odlok o porabi sredstev proračunske rezerve v letu 2024, ki je sestavni del tega 
sklepa.  
 

 
2. 

Ta sklep velja takoj.  
 
 

Ad/6 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za prodajo 

solastniškega deleža ¼ na parcelah 1356, 690/1, 692, 693, 694, 695/1, 695/2, 696/2, 696/3, 

697, 698, 699/3, 707 in 1302 vse k.o. Trnovci. 

Nato je predal besedo direktorici Zinki Hartman.  

Direktorica je dejala, da so po pokojni Rakuša M. dedovali solastniški delež do 1/4  na 

parcelah 1356, 690/1, 692, 693, 694, 695/1, 695/2, 696/2, 696/3, 697, 698, 699/3, 707, 1302 

vse k. o. Trnovci. Skupaj z ostalimi solastniki (trije so še) smo izvedli nabitje navedenih 

parcel na Upravni enoti Ormož. Prijavila sta se dva kandidata in sicer Marta Munda iz 

Trnovec in Dušan Zemljič s.p. iz Kamnice. Izbrali bomo seveda tistega katerega bodo ostali 

trije, saj se sami ne moremo odločiti.  

Mirko Lovrec je dodal, da to odloči Upravna enota in se ve kdo ima prednost za kmetijsko 

zemljišče. Zanimalo ga je še če gre pri tem za celotno posestvo s hišo. Direktorica mu 

odgovorila, da se bo hiša posebej prodala in gre samo za kmetijska zemljišča. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

Mirko Lovrec je dejal, da je vrednost mala. Direktorica mu je odgovorila, da je skupna 

vrednost 28.000,00 EUR. Dodala je še, da se je v lanskem letu prodajalo celotno posestvo s 

hišo, ampak se ni nihče prijavil. 

Mirko Lovrec je dodal, da so to večinoma samo bregovi.  

Direktorica se je strinjala in dejala, da se lani ni nihče prijavil zato so znižali malo ceno, sedaj 

pa sta se dva prijavila. 

Mirka Lovreca je še zanimalo, ali bo kupec postal 100% lastnik.  

Direktorica mu je odgovorila, da ja. 

Mirko Lovrec je še dodal, da to na koncu tako odloči Upravna enota. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji  

 

SKLEP št. 136 

 

1. 

Župana se pooblasti za sklenitev prodajne pogodbe za prodajo solastniškega deleža ¼ na 
parc. 1356, 690/1, 692, 693, 694, 695/1, 695/2, 696/2, 696/3, 697, 698, 699/3, 707, 1302 vse 
k.o. Trnovci za skupno vrednost 7.000,00 EUR. 
 
 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
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Ad/7 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe o 

brezplačnem prenosu zemljišča za dosego javne koristi za parcelo 247/42 v k. o. Koračice. 

Nato je predal besedo Zinki Hartman. 

Direktorica je dejala, da gre za parcelo 247/42 k. o. Koračice v izmeri 22 m2, po kateri poteka 

občinska cesta. To parcelo smo odmerili, lastnika pa sta se strinjala, da bi brezplačno 

prenesla zemljišče na občino. Občina nosi stroške overitve ter vpis v zemljiško knjigo. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 137 

 

1.  

Župana se pooblasti za sklenitev pogodbe o brezplačnem prenosu zemljišča za dosego 
javne koristi  za parc. 247/42 k.o. Koračice v izmeri 22 m2.   
 

2.  

Ta sklep velja takoj.  

 

 

Ad/9 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi z imenovanjem člana v svet zavoda Pokrajinski 

muzej Ptuj Ormož. Pred sejo so imeli KVIAZ zato je predal besedo predsedniku Kviaza. 

 

Predsednik je v uvodu povedal, da se je komisija za mandatna vprašanja sestala. Prejeli so 

predlog za eno kandidatko in sicer za Bernardko Viher. Dodal je, da je primerna kandidatka 

za nadaljnjo obravnavo.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 138 

 

V Svet zavoda Pokrajinskega muzeja Ptuj – Ormož se imenuje Bernardka  Viher. 
 

2. 
 

Ta sklep velja takoj. 
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Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

 

Župan je predal besedo svetnikom. 

 

Ciril Kosi je postavil vprašanje s strani občanov zakaj zobozdravnik oziroma ambulanta ne 

dela? 

Župan mu je odgovoril, da ambulanta dela od včeraj. Zobozdravnik je bil namreč na dopustu, 

pred tem pa na bolniški tako, da je bil en mesec doma. Je pa začel včeraj delati. 

Ciril Kosi je dodal, da je slišal, da nima medicinskih sester. 

Župan mu je odgovoril, da to ni res in se marsikaj govori okrog in je normalno včeraj začel 

delati.  

 

Leo Majcen Bratuša je dejala, da se ji zdi zelo pomembno, da izrečemo eno pohvalo spet 

vsem tistim, ki so sodelovali oziroma smo sodelovali, zmogli združiti moči in ustvariti 

dejansko takšen praznik, kot je bil. Menim, da smo lahko vsi ponosni. Odzivi so bili dobri, tudi 

občani so zadovoljni. Med občani se je pojavila ena dilema in bi prosila za informacijo. Ker je 

bila podana pobuda s strani občanov, da se podeli zahvala ambulanti splošne medicine, me 

zanima na kak način so bili vabljeni torej posamezniki, ki so bili v tem delu omenjeni? Kdo je 

bil tisti, ki je bil povabljen in na kakšen način?  

Direktorica ji je odgovorila, da smo jim poslali pisna vabila. 

Lea Majcen Bratuša je vprašala, če ambulanto kot celoto ali zdravnico? 

Direktorica ji je odgovorila, da zdravnico, ki je glavna nosilka. 

Lea je dodala, da meni, da so bile tu stvari napačno razumljene, ne ve na kateri strani. 

Pobuda je bila dana splošno, saj se je treba zavedati, da je ambulanta odraz delovanja 

različnega kadra. Zdi se mi, da je bilo na sami podelitvi zelo napačno razumljena cela 

situacija. Pomembno se mi zdi seveda, da je zdravnica dobila to priznanje zahvale, niso pa 

ga dobile sestre.  

Direktorica je dodala, da je celotna ambulanta dobila to zahvalo in je novinarka na prireditvi 

to povedala. 

Župan je dodal, da nikjer ni bilo posebej napisano, da se mora še sestre imenovati. 

Lea Majcen Bratuša je dodala, da je pobudo napisala ona. Pobudo zahvale za ambulanto 

splošne medicine v kateri delujejo Tamara Drevenšek dr. med., Nina Ožinger srednja 

medicinska sestra in Marjeta Grašič dipl. med. sestra. Mislim, da je v tem oziru zelo 

diskriminatorno do sester, da smo povabili izključno zdravnico, tudi ljudje so se potem 

spraševali in dajali komentarje, ker vas ni bilo, zato nista dobili priznanja. Če smo mi naredili 

napako, mislim da smo se vseeno dolžni opravičiti in v imenu Občine zahvaliti. Ker pobuda je 

bila namenjena in napisana za vse. Na zahvali pa je pisalo samo Tamara Černezel. 

Direktorica je odgovorila, da tisto kar ste vi napisali sem jaz dala naši novinarki in je ona vse 

povedala na odru. 

Lea Majcen Bratuša je dejala, da je novinarka povedala zelo konkretno in tudi imenovani so 

bili ljudje, ampak mislim, da je v samem vabilu bila težava. 

Župan je dodal, da so bili prepričani, da je Tamara Černezel predstavnica ambulante Sveti 

Tomaž in da ne rabimo vseh delavcev posebej imenovati.  

Lea Majcen Bratuša je dodala, da njena kritika ni namenjena temu, da bi zdaj karkoli, ampak 

ne zdi se mi to prav. Interpretacija ljudi, ki so bili tam, je pa takšna, ker vas ni bilo, niste 

dobile tega priznanja. Zato to povem, napačna interpretacija. 

Župan je odgovoril, da vzamemo v zakup. 

Mirko Lovrec je dodal, da bi morda bilo dobro, če bi na priznanju pisalo ambulanta, saj je tudi 

njegova zdravnica.  

Lea Majcen Bratuša je dodala, da bi moralo pisati tako kot je bilo naslovljeno.  
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Mirko je še dodal, če je nekdo dobil pohvalo kot ekipa, nikoli niso vsi prišli gor na oder. 

Lea je odgovorila, da je to lahko razumljivo. 

Mirko Lovrec je dodal, da je v bodoče potrebno biti previden.  

Lea Majcen Bratuša je še dodala, da so to občutljive stvari in misli, da je treba dajati 

poudarek temu, da smo vsi pomembni v procesu dela, ne zgolj zdravniki, ne zgolj nosilci 

dejavnosti. Pomembna je vsaka čistilka, ki pride počistit ambulanto. Pomembna je vsaka 

sestra, ki pacienta primerno sprejme, to je prvi del, zdravnik, pa ostali nosilci dejavnosti, smo 

nazadnje na koncu verige. Proces zadovoljstva je vezan na vse ostale dejavnike. 

Župan je dodal še, da je iz napisanega dopisa razumel, da si Tamara Černezel zaradi 

kvalitetno opravljenega dela zasluži zahvalo Občine in temu je sledilo, da smo to zadevo na 

tak način predali. Nisem nikogar hotel užaliti, noben od nas, ampak poudarek je bil na tem, 

da imamo čudovito zdravnico, ki je do sedaj nismo imeli. Novinarka pa je vse povedala. 

Lea Majcen Bratuša je dodala, da je vse kar je napisala, novinarka dobesedno prebrala. 

Lepo je prebrala, nič nimam proti in nič ni spreminjala, ampak jaz priznam, da sem na take 

stvari zelo pozorna, ker se zavedam tega, da smo vsi pomembni.  

Glede Občinskega praznika bi želela izpostaviti še gospodinje. Vem da smo vsi prisotni na 

svoj način, isto gasilci na svoj, vključeni v različnih vlogah, ampak gospodinje vložijo čas  in 

denar v to, da nas lahko na vseh dogodkih pogostijo. V časih v katerih smo,  je beseda hvala 

že davno premalo. Vem da se za en del dobi, da se dobi meso in tako naprej, ampak vseeno 

ogromno vložka pa je še, ki se ga ne zavedamo. Super je, da se jim zahvalimo in vse, ampak 

v bodoče bo treba o tem razmisliti.  

Borut Janžekovič je dodal, da dokler se še gre za hvala, gre to vse solidarnostno, ko pa se 

gre vse skozi za denar, pa več ni tiste pristnosti in postanemo mestni ljudje. Svetniki so se 

strinjali z njim.  

Dodal je še, da ima rajši če mi nekdo reče hvala, kot pa da bi mi dal 5,00 EUR. Ker s 5 evri 

jaz ne bom bogat, tisti ki jih da, pa ne revež, dal pa ti je toliko, da lahko reče, da ti je plačal in 

nisi delal zastonj in nima noben nič od tega. Dokler je zahvala je v redu.  

Župan je dodal, da so gospodinje zelo zadovoljne, nisem slišal nobene kritike z njihove 

strani, ampak do sedaj ni bilo nikoli nobenega problema, če so potrebovale karkoli smo jim 

pomagali. Meso smo vedno nabavljali, ker se zavedam, da ne bodo jemale od doma svojega 

mesa, ker je to nesmiselno in res nepotrebno. Če pa bi se šli tukaj nekakega tistega pravega 

finančnega vložka pa bi to vse plačevali z donacijami, potem pa bo na koncu prišlo do 

spoznanja, da gremo rajši v gostinsko podjetje in pripeljimo šefinge ter živimo na veliki nogi. 

Mi se ne gremo takega gosposkega razkošja, ker si tega na žalost ne moremo privoščiti. Če 

pa boste rekli, da bomo tako imeli, pa mene verjetno ne bo več tukaj. 

Lea še je dodala, da upa, da si tega ne jemljete kot kritiko in da želi samo, da pomislimo na 

njih in se vseeno zavedamo vložka, ki ga vlagajo. To se mi zdi pomembno. Ene stvari so 

včasih tako samoumevne, ampak niso samoumevne, tako, da je bilo to povedno v dobri veri 

za njih. 

 

Mirko Lovrec je dejal, da društvo mora za dotacijo, ki jo dobi nekaj narediti, nek program.  

Tako tudi gospodinje tisto dotacijo dobijo in zato nekaj naredijo. Res je, da dosti še doma 

spečejo, da še nekaj tvegajo, ampak tudi jaz grem kot predsednik gasilske zveze najmanj 20 

krat na leto na sestanek na Ptuj zastonj. Na žalost tako je, saj sem si sam kriv, ampak ko si 

bomo na zvezi začeli denar deliti med seboj, ne bomo več nič imeli od tega.  Na žalost smo 

male občine, kar se tega tiče po eni strani tepene, pa drugi strani pa izgubljamo čar tistega 

prostovoljstva in tega, kar je nekoč bilo. Ko bodo te gospodinje postale starejše ženske, 

bomo morali res razmišljati o čem drugem, to pa bo druga težava. Tako kot tudi pri vseh 

ostalih društvih. Za občinski praznik se dogaja veliko stvari, uvod je pristen pri Svetem 

Tomažu.  Glede zahval novinarka vedno prebere samo izključno tisto, kar so v društvu 
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napisali za kandidata in nič drugega. Če nekdo napiše 3 stavke, nekdo pa 10, je to njegov 

problem. Jaz osebno bi pravilnik o priznanjih in odlikovanjih spremenil, ker na vsaka 4 leta 

dati neko večje priznanje, bo za nekatere ljudi žal prepozno. Je pa res, da so poleg glavnih 

priznanj, ki se podeljujejo vsaka 4 leta finančna sredstva.  

 

RAZNO 

 

Župan je dejal, da bi se rad zahvalil vsakemu posebej in vsem skupaj. Vaša udeležba je bila 

zavidljiva. Pri takih stvareh je izredno pomembno, da smo kot ekipa skupaj, tako Občinska 

uprava kot svetniki, vendarle predstavljamo Občino in to ljudje radi vidijo. Hvala vsem, da se 

je zadeva izpeljala na tak način.  

Mislim, da smo se maksimalno potrudili glede organizacije. Bilo je nekaj dodatkov, predvsem 

tisti prihod zastave iz neba, to se mi je zdela ena taka dodatna zadeva, ki je lepo izpadla in 

še domači dečki so nam prinesli zastavo. Vse točke, ki smo jih imeli v programu so se lepo 

izpeljale.  

Dodal je še, da bo v naslednjih dneh poslal skromne zahvale za društva, ki so sodelovala, da 

se zahvalim v imenu Občine. 

 

Seja je bila zaključena ob 19:55. 

 

 

Zapisala:         Župan: 

Zinka Hartman        Mirko CVETKO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OBČINA SVETI TOMAŽ  

 

 

 

 

 

 

 

POROČILO O REALIZIRANIH SKLEPIH 13. REDNE SEJE 
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1. Sklep št. 129 je realiziran.  

2. Sklep št. 130 je realiziran.  

3. Sklep št. 131 je realiziran.  

4. Sklep št. 132 je  fazi realizacije.  

5. Sklep št. 133 je v fazi realizacije. 

6. Sklep št. 134 je realiziran. 

7. Sklep št. 135 je v fazi realizacije. 

8. Sklep št. 136 je v fazi realizacije. 

9. Sklep št. 137 je v fazi realizacije.  

10. Sklep št. 138 je v fazi realizacije. 

 

 

Sveti Tomaž, 19. 7. 2024       OBČINSKA UPRAVA 


